
 

 

  

POLITIKERSPØRGSMÅL 

 

Spørgsmål nr.: 018-20, stillet af Karoline Vind – 

Socialistisk Folkeparti 

Politikerspørgsmål vedr. liggetider 

Jeg vil gerne bede om en oversigt over den gennemsnitlige liggetid på 

regionens hospitaler. Jeg ønsker sammenlignelige tal med spørgsmål 
017 fra 6. februar 2015 og frem til i dag.  

Desuden ønsker jeg at vide hvilken målsætning der arbejdes ud fra, og 
evt. hvad målet er, samt hvem der har fastlagt dette, og ud fra hvilke kri-
terier. 
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